
Veckans regelnöt v. 39 2024  

Ja eller Nej-frågan 
Får du droppa för pluggad boll, om din boll på fairway blivit överkörd av en 
robotgräsklippare, och den då tryckts ned i marken?  
 
 
 
 

Spelare slår tillbaka drivingrange-boll från fairway med samma klubba som han 
ska slå nästa slag  
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

Christian ser en förlupen drivingrange-boll på fairway. Han tänker använda en järn-
5:a vid nästa slag, så han tar upp denna klubba ur bagen, gör en provsving och slår 
tillbaka övningsbollen till drivingrangen med ett liknande slag som han tänker slå 
med sin egen boll.  
Vilket alternativ är korrekt?  

A Christian får två slags plikt för spel på fel boll.   
B Christian får ett slags plikt för att han övningsspelade under ronden.  
C Christian får två slags plikt för att han övningsspelade under ronden.  
D Det blir ingen plikt eftersom Christian slog bollen till drivingrangen, där den hörde 

hemma.  
OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).      

  

   

 



Veckans regelnöt v. 39 2024 – Facit  

Ja eller Nej-frågan 
Får du droppa för pluggad boll, om din boll på fairway blivit överkörd av en 
robotgräsklippare, och den då tryckts ned i marken?  
Nej. Du ska återplacera bollen, men inte på den plats den låg. Eftersom det 
ursprungliga läget förändrats ska du placera bollen på den närmaste punkten i ett 
läge som mest liknar det ursprungliga läget, som är inom en klubblängd från dess 
ursprungliga punkt och som inte är närmare hål. R 14.2 

Spelare slår tillbaka drivingrange-boll från fairway med samma klubba som han 
ska slå nästa slag  
Denna situation inträffar under en singeltävling slagspel. 

Christian ser en förlupen drivingrange-boll på fairway. Han tänker använda en järn-
5:a vid nästa slag, så han tar upp denna klubba ur bagen, gör en provsving och slår 
tillbaka övningsbollen till drivingrangen med ett liknande slag som han tänker slå 
med sin egen boll.  
Vilket alternativ är korrekt?  

A Christian får två slags plikt för spel på fel boll.   
B Christian får ett slags plikt för att han övningsspelade under ronden.  
C Christian får två slags plikt för att han övningsspelade under ronden.  
D Det blir ingen plikt eftersom Christian slog bollen till drivingrangen, där den hörde 

hemma.  
OBS! Försök motivera svaret med rätt regel eller Clarification (Klargörande).     

I den aktuella situationen slog Christian ett normalt slag med den klubba han skulle 
använda vid nästa slag, så därför räknas det som ett övningsslag. 
Övningsslag under spelet av ett hål är aldrig tillåtet, så därför får han två slags plikt. 
R 5.5  
OBS! Det är tillåtet att slå tillbaka övningsbollen till drivingrangen om detta bara 
sker av artighet för då räknas det inte som ett övningsslag. Christian kunde t.ex. 
slagit ett nonchalant avslappnat slag med en järn-9:a.  
Men det enklaste hade naturligtvis varit att plocka upp drivingrange-bollen och 
återbörda den vid ett senare tillfälle.  

Svarsalternativ C  

 


